
 1 

De afgelopen jaren zijn tal van bouwprojecten in Ingen 

afgerond:  

1. in 2014 is het appartementencomplex aan het Woud 

gebouwd 

2. in 2016 is het bouwplan Ingeborg (14 rijtjeswoningen) 

gebouwd 

3. in 2016 zijn 12 bestaande bejaardenwoningen door de 

SWB gerenoveerd 

4. in 2016 is het nieuwe verenigingsgebouw opgeleverd.  

5. Het oude verenigingsgebouw wordt vervangen door  

woningen 

6. Vanaf januari 2017 wordt Het Woud opnieuw inge-

richt. 

 

Door de diverse bouwprojecten moeten we de capaciteit 

van het riool vergroten. Tegelijkertijd willen we vuil- en 

regenwater gaan scheiden. Tot slot krijgen de Rijnstraat 

(gedeelte kom), Dorpsstraat (tussen Dr. Ar Holplein-

Rijnstraat), Weverstraat en de Brei (binnen kom) een 

nieuw wegdek. U kunt dit werk zien als het zevende en 

laatste project. 

 

In 2006 gingen we over deze plannen al voor het eerst 

met inwoners in gesprek. Door de economische recessie 

en slechte markt voor woning(bouw) liepen de diverse  

 

Afb. 1 Petra van Ewijk en Roel van Beekhoff bij het nieuwe verenigings-

gebouw in aanbouw 

 

projecten hierboven en dus ook het vergroten van het 

riool grote vertraging op. 

 

Aanpak 

Voor de zomervakantie wensen we de concept-plannen 

voor te leggen aan de bewoners. We leggen uit wat we 

wensen te bereiken met de maatregelen. Uiteraard kun-

nen inwoners vragen stellen en met ons meedenken. 

Daarna inventariseren we de nieuwe inzichten en reac-
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In dit nummer: 

Raadsjournaal 7 april 2017 
Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de  

gemeente Buren. Het is bestemd voor burger– en raadsleden. Het 

Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht 

van het college van B&W. 

Jaargang 13 

Nummer 7 

Beëindiging mediation Rijnbandijk 19 
Zoals wellicht bij u bekend verschilden de 

eigenaren en de gemeente over het gebruik 

van het pand aan de Rijndijk 19 in Lienden. 

Dit leidde tot een flink aantal procedures. 

Zowel de eigenaren /initiatiefnemers als de 

gemeente zijn dan ook blij dat zij het medi-

ationtraject op 21 maart 2017 met succes 

afrondden.  

 

Naar aanleiding daarvan start een procedu-

re om te komen tot de wijziging van het 

bestemmingsplan. Daarmee moet een einde 

komen aan alle lopende procedures over 

en weer. Initiatiefnemer schort alle proce-

dures en de behandeling van klachten op 

totdat er definitieve duidelijkheid is over dit 

bestemmingsplan.  

 

Het college verwacht het ontwerpbestem-

mingsplan nog voor de zomer ter inzage te 

kunnen leggen. Vaststelling door de raad 

kan dan in de herfst aan de orde zijn.  

Bouwwerkzaamheden in Ingen nader einde 
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ties. We passen het plan zonodig aan om die nog een 

keer voor te leggen aan de inwoners. Afhankelijk van het 

aantal reactie gebeurt dit schriftelijk/ mondeling.  Daarna 

start de bestekvoorbereiding. 

 

Planning 

 voor de zomervakantie inloopavond conceptplan 

 na de zomervakantie terugkoppeling aangepast plan 

 definitief plan uitwerken tot bestek 

 eind 2017 bestek op de markt zetten 

 begin 2018 aanbesteding 

 voorjaar 2018 start uitvoering door aannemer die dan 

bekend is. 

Nuttig gesprek met dorpen: samen verder 
Op 30 maart spraken 16 inwoners uit 7 dorpen met el-

kaar en met de gemeente om de communicatie en sa-

menwerking met elkaar te verbeteren. De 16 inwoners 

vertegenwoordigden de dorpsorganisaties en preventie-

groepen in onze gemeente. Er is behoefte om elkaar va-

ker te ontmoeten. We spraken meteen af om na de zo-

mer opnieuw bijeen te komen. 

 

Het overleg was de afronding van een serie gesprekken 

met afzonderlijke dorpsgroepen in de afgelopen maanden. 

De wederzijdse verwachtingen zijn verhelderd, en er zijn 

over en weer flink wat mogelijkheden voor verbetering 

aangereikt. De sfeer was constructief, met een duidelijke 

wil om gezamenlijk verder te komen. Ook de gemeente 

legde enkele ambities op tafel voor de nabije toekomst. 

Bijvoorbeeld de wens om meer maatwerk te realiseren 

per dorp, en het verlangen om op dorpsniveau ook meer 

sociale onderwerpen te bespreken. Groepen uit de dor-

pen willen ook meer contact met de gemeenteraad. 

 

Volgens de groepen uit de dorpen wordt de samenwer-

king beter wanneer de gemeente sneller en duidelijker 

acteert, meer gezicht heeft in de dorpen en  verschillen 

tussen de dorpen beter benut. Breng de besluitvorming 

meer naar de contacten met de dorpen, in plaats van 

lange trajecten naar de gemeenteraad. Breng meer over-

zicht aan in het brede sociaal domein, dan kunnen dorps-

organisaties wat makkelijker een rol oppakken. Deze en 

andere suggesties zijn meegegeven, en worden door het 

college en ambtelijke organisatie de komende tijd opge-

pakt en zo mogelijk uitgewerkt. 

 

Burgemeester De Boer en wethouder Benschop verte-

genwoordigden het college in deze bijeenkomst, geassis-

teerd door enkele medewerkers van communicatie, 

maatschappelijke en ruimtelijke ontwikkeling. Het was 

een goede stap, die duidelijk aansluit bij enkele opgaven in 

het coalitieakkoord. 

Bewonersavond over parkeerdruk centrum Buren 
In het centrum van Buren ervaren bewoners en onderne-

mers op diverse plaatsen parkeerdruk.  Ook voor hulp-

diensten is de oude stadskern een uitdaging, vooral waar 

veel auto’s geparkeerd staan. Bovendien spelen er in het 

centrum ontwikkelingen, die van invloed zijn op de toe-

komstige parkeercapaciteit. Denk bijvoorbeeld aan de 

herinrichting van de Onderdreef. 

 

Daarom doet gemeente Buren onderzoek naar de par-

keerdruk in het historische centrum. Doel hiervan is om 

te bekijken of er extra maatregelen nodig zijn en zo ja, 

waar we die dan het beste kunnen nemen. Uiteraard 

houden we de resultaten van het onderzoek tegen het 

licht van de Koepelvisie Buren die in 2013 is vastgesteld. 

De Koepelvisie wil Buren nadrukkelijker op de 

(toeristische) kaart zetten.   

 

Bewonersavond 

De gemeente organiseert daarom een bewonersavond 

over parkeren. Deze avond is op woensdag 19 april van 

19.30 tot 21.00 uur in De Prinsenhof in Buren. De inwo-

ners van het centrum van Buren worden hiervoor per 

brief uitgenodigd. Ook raadsleden zijn van harte welkom. 

Op de avond krijgt u meer informatie over het parkeer-

onderzoek. Daarnaast gaan we graag met inwoners in 

gesprek over hoe zij het parkeren beleven. 

 

Meer informatie 

Heeft u vragen over de bewonersavond? Neemt u dan 

contact op met mevr. Kolkman van de gemeente Buren. 

Zij is bereikbaar via nkolkman@buren.nl en t. 14 0344 

(zescijferig nummer). 

mailto:nkolkman@buren.nl
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Uitbreiding Medel 

In juli 2016 informeerden wij u over de uitbreiding van 

bedrijventerrein Medel. Onlangs lagen een aantal bestem-

mingsplannen ter inzage die de uitbreiding mogelijk moe-

ten maken. Zoals u wellicht nog weet ligt een deel van de 

geluidscontour op ons grondgebied. Daarom legden wij 

ook een bestemmingsplan ter inzage die deze aangepaste 

geluidscontour moet vastleggen. Binnen de periode (9 

februari tot en met 22 maart 2017) kwam er bij de ge-

meente Buren geen enkele zienswijze binnen. Bij de ge-

meente Tiel kwamen 12 zienswijzen binnen en bij de ge-

meente Neder-Betuwe 3. Eén van de zienswijzen is af-

komstig uit de gemeente Buren. De indieners zijn tegen 

de uitbreiding in verband met lichthinder en het ontbre-

ken van een passende landschappelijke inrichting. 

 

De planning is op gericht dat de drie gemeenten nog voor 

de zomer van 2017 de bestemmingsplannen kunnen vast-

stellen.  


